

Essential Oil (Singles)

Wild Oregano, Stock No. 3934-6

This clear, dark amber oil which is steam distilled from the flowers, leaves and stems of the Wild Oregano, has a pungent, hot, spicy aroma. It contains antiseptic, antibacterial and antiviral compounds. Blending note: Middle.

Mixes well with: Bergamot, Lavender Fine, Pine Needle, Rosemary, Sandalwood.

NSP companion products: Black Walnut, Caprylic Acid Combination, Para Pak, Liquid Silver, *Echinacea & Golden Seal*, Fibralgia, Digestive Enzymes, High Potency Garlic, Herbal Pumpkin, IGS II, **IMM-C**, ART-A with Devil's Claw, Uña de Gato, **HRP-C**, Vitamin C.

Did you know?

Oregano is one of the most powerful essential oils available. It is recommended to blend Oregano with mild essential oils such as lavender before diffusing. Excessive amounts of Oregano will cause eye and throat irritation.

NSP Advantage

Pure essential oil. 5 mL

Ingredient: 100% pure *Origanum compactum* oil.

Suggested dilutions: For a 1% dilution, mix 3 drops of Oregano in 1 tablespoon (15 mL) of Massage Oil; for a 2% dilution, mix 7 drops of Oregano in 1 tablespoon (15 mL) of Massage Oil.

1% dilution is for children and the elderly.

2% dilution is for general massage.

CAUTION: For external use only. Not for use during pregnancy or on children under five. Do not use near eyes or mucous membranes. Very strong skin irritant. Dilute well before applying topically – not to exceed 2% Oregano. Keep out of reach of children.

Features & Benefits

Physical Benefits:

- Amenorrhea (B; C; M)
- Arthritis (B; C; HC; M)
- Bronchitis, chronic (D; I; M)
- Candida (B; M)
- Cellulite (C)
- Colds & flu (B; D; I; M)
- Constipation (M)

- Cough – tickling & whooping (D; I)
- Skin conditions (B; C; M)
- Respiratory infection (D; I; M)
- Rheumatism (B; C; HC; M)

Emotional Benefits:

- None

Abbreviations of the uses: **B** for bath; **C** for cream, gel or lotion; **CC** for cold compress; **D** for diffusion; **H** for household; **HC** for hot compress; **I** for inhalation; **M** for massage; **O** for outdoors; **S** for shampoo.

Huile essentielle (Single)

Origan Sauvage, No de stock 3934-6

Cette huile de couleur ambre foncé, extraite par distillation à la vapeur des fleurs, feuilles et tiges de l'origan sauvage, a un arôme mordant et épicé. Elle contient des composés antiseptiques, antibactériens et antiviraux.

Note de coeur.

Se mélange bien avec: bergamote, lavande fine, aiguilles de pin, romarin, bois de santal.

Produits NSP associés: Noyer noir, Acide caprylique, Para Pak, Argent liquide, Rudbeckie & Hydraste du Canada, Fibralgia, Enzymes digestifs, Ail grande puissance, Citrouille, IGS II, IMM-C, ART-A avec griffe du diable, Uña de Gato, HRP-C, Vitamine C.

Saviez-vous que?

L'origan est l'une des plus puissantes huiles essentielles disponibles. Il est recommandé de mélanger l'origan à des huiles essentielles douces telles que la lavande avant de le diffuser. Une trop grande quantité d'origan peut irriter les yeux et la gorge.

Avantages NSP

Huile essentielle pure. 5 mL

Ingrédient: huile d'*Origanum compactum*.
100% pure.

Dilutions suggérées: Pour une dilution de 1%, mélanger 3 gouttes d'Origan dans 1 c. à table (15 mL) d'huile pour massage; et pour une dilution de 2%, mélanger 7 gouttes d'Origan dans 1 c. à table (15 mL) d'huile pour massage.

Dilution de 1% pour les enfants et personnes âgées.

Dilution de 2% pour massage général.

AVERTISSEMENT: Pour usage externe seulement. Ne pas utiliser pendant la grossesse ou avec des enfants de moins de 5 ans. Garder loin des yeux et des muqueuses. Puissant irritant cutané. Bien diluer avant d'appliquer sur la peau – ne pas dépasser de 2%. Garder hors de la portée des enfants.

Caractéristiques et Bienfaits

Bienfaits physiques

- Bienfaits physiques:
- Aménorrhée (B; C; M)
- Arthrite (B; C; CC; M)
- Bronchite chronique (D; I; M)
- Candida (B; M)
- Cellulite (C)
- Rhume & grippe (B; D; I; M)

- Constipation (M)
- Toux – chatouillement & quintes (D; I)
- Problèmes de peau (B; C; M)
- Infections respiratoires (D; I; M)
- Rhumatisme (B; C; HC; M)

Aucun bienfait émotionnel n'est associé à l'origan sauvage.

Abréviations des applications: **B** pour bain; **C** pour crème, gel ou lotion; **CC** pour compresse chaude; **CF** pour compresse froide; **D** pour diffusion; **I** pour inhalation; **M** pour massage; **PA** pour plein air; **S** pour shampooing; **TM** pour tâches ménagères.